
Styrelseprotokoll 

Gulkremlans Samfällighetsförening  Protokoll 6 2020/2021 

 

Protokoll  

2020-11-15 

 

Mötets öppnande   

Ordförande förklarar mötet öppnat. 

 

Godkännande av dagordning   

Dagordningen godkänns.  

 

Närvaro och beslutsmässighet  

Närvarande: Jan Karlsson, Håkan Häll, Erik Bylund, Håkan Nordh, Börje Andersson, Arne 

Söör och Magdalena Siljesvärd. 

Frånvarande: Adam Pettersson 

 

Mötet konstateras vara beslutsmässigt. 

 

Nya medlemmar 

Inga nya medlemmar. 

 

Ekonomi 

Gruppen som ska tittat på ekonomisk förvaltning har haft kontakt med fyra olika företag och 

två av företagen har lämnat prisförslag och två av företagen vill inte ta på sig uppgiften. 

Gruppen jobbar vidare med att ta in offerter från de två företag som har lämnat prisförslag. 

 

Elgruppen 

Elgruppen har haft möte och diskuterat följande frågor: 

*Vad anser vårt försäkringsbolag om att det kan finnas en eller flera som laddar i garagen? 

*Vem är ansvarig om det uppstår brand? 

*Hur debiteras kostnaden för laddningen i garagen? 

 

Här kommer svaren: 

I tidigare kontakt med Länsförsäkringar säger de att man skall följa rekommendationer som 

Elsäkerhetsverket ställer.  

Ansvarig för en brand är den som orsakar branden.  

Bränder orsakade av bensin eller dieselbilar är enligt norsk undersökning 5 gånger vanligare 

jämfört med bränder i elbilar. 

Risken för överhettning i ett uttag skall dock inte underskattas, avsäkringen i garagen skall 

därför vara 6A.  

För i garagen är det styrelsen som är elanläggningsinnehavare och enskild medlem får inte 

påverka eller ersätta den fasta elinstallationen i garagen. 

Någon särredovisning för kostnader av elbilsladdning sker inte, vissa har ingen bil i garaget 

andra har både bilvärmare och kupévärmare varför rättvisa uppstår först om alla el faktureras.  

 

Underhåll och skötsel 

Renovering av lekparkerna påbörjades under höststädagen. 

Alla akuta punkter från besiktningsprotokollet är fixade.  



Men det är flera punkter kvar att återgärda från besiktningsprotokoll av lekparkerna. 

Resterande punkter kommer att återgärdas under våren. 

 

Motioner och frågor från medlemmar 

 

Övriga frågor 

 

Nästa styrelsemöte  

Nästa planerade styrelsemöte är söndagen den 10/1-2021  kl.19.00 i kvartersgården 2. 

  

Mötets avslutande 

Ordförande förklarar mötet avslutat. 

 

 

 

 

 

 

 

Jan Karlsson    Magdalena Siljesvärd 

Ordförande    Sekreterare 

 

 

 

 

 


